
         R O M Â N I A                                        
  JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 3.09.2007 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Bar Sorin Daniel care a 

fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.159/2007 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
  D-nul Bar Sorin Daniel: 
             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 

 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până 
la această oră un număr de 17 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Nicolae 
Schiau, dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 
după cum urmează:  

-  retragerea de pe ordinea de zi a punctului 1 : privind alegerea dintre 
membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă 
pentru şedinţa extraordinară din data de 03.09.2007, deoarece d-nul consilier Bar 
Sorin Daniel este  prezent. 

- introducerea la punctul 1 al ordinii de zi a proiectului de hotărâre pentru 
completarea Hotărârii Consiliului local nr.215/2006 privind numirea împuternicitului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor S.C " 
F.C.Corvinul  2005 Hunedoara ” S.A 

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobă cu în unanimitate. 
 

                D-nul Bar Sorin Daniel: 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau 
rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului 
local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se 
consemna în procesul verbal (art.46 alin.1 din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată). 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul 
local cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice 
locale nr.215/2001, republicată sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 
din numărul consilierilor în funcţie). 
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- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Şerban Ioan Daniel care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -    d-nei Chiş Ana-Aurelia  care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 (vot secret) – art.3 - se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.184/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

                 -    d-nei Chiş Ana-Aurelia  care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 
Dl. Mariş Remus: 
„Avizul comisiei este favorabil, cu 4 voturi pentru – 1 abţinere (dl. Răceanu 

Viorel). Motivez acest aviz favorabil prin faptul că este o ocazie ca hunedorenii să 
poată ieşi în timpul liber. Cu atât mai mult cu cât fondurile ce se vor folosi la această 
manifestare vor fi din sponsorizări.” 

 
Dl. Răceanu Viorel: 
„Revin asupra acestei probleme.  Cu un an în urmă am mai spus ca nu 

am nimic împotriva acestei manifestări. Fiecare localitate are o sărbătoare locală, 
sărbătoarea Castelului a fost bine-venită, ziua oraşului, poate că există şi alte obiceiuri 
şi tradiţii care merită toată atenţia noastră. 

Însă fiind vorba de bere, consider că este dorinţa celor care vor să vândă 
bere, mai ales că berea nu e gratis. Interesul este al comercianţilor, al celor ce vor 
vinde bere, precum şi al celor care se folosesc de ei. Cu atât mai mult că la noi nu 
există nici o fabrica de bere, de îmbuteliere bere, noi ce sărbătorim? 

De ce nu ne ocupăm de hotărâri care le-am luat acum 7-8 ani de zile şi 
care nu se aplică? Există alte hotărâri asupra cărora ar trebui să revenim. În anii viitori  
vom rămâne fără apă în oraş, aşa cum am rămas şi fără termoficare, datorită 
programului ISPA, pentru că nu s-a putut face alimentarea cu apă a oraşului decât de 
un singur operator care e la Deva, etc. Despre asta nu vorbeşte nimeni. De asemenea 
nu ar trebui scoase la vânzare terenurile şi spaţiile comerciale de la parterul blocurilor.  

Eu mă abţin de la vot la această hotărâre, pentru că nu o văd necesară şi 
oportună.” 

 
Dl. Magaon Jane: 
„Doresc să justific abţinerea de la şedinţa anterioară. Eu nu am nimic 

împotriva festivalului berii, însă aşa cum a fost prezentat în nota de fundamentare, 
consider că acest festival nu-şi are rostul. Doresc mai multe informaţii. 

Se spune că vor fi manifestări culturale, ar trebui să se facă un festival de 
calitate. Anul acesta ar trebui să facem ceva mai bun faţă de ce am avut anul trecut! 

Nu ştiu ce se va prezenta la acest festival, se alocă totuşi nişte bani! 
Numai de dragul de a face un festival, nu are rost sa îl facem! Nici nu ştim ce vom 
prezenta, ce solişti vor veni. Ni s-a spus ca se face festivalul S.O.S. Castelul şi nu se 
va mai ţine Festivalul berii, am crezut atunci.  
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Manifestarea de la „Zilele Castelului” nu mi-a plăcut, locaţia a fost în 
centrul vechi şi a fost nepotrivită! Dacă locaţia va fi pe viitor tot în centrul vechi, nu voi 
fi de acord. Mă abţin de la vot dacă nu voi primi date suplimentare.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Denumirea de „Festivalul berii” este folosită în multe localităţi. 
Despre programul manifestărilor nu vă pot da multe detalii, s-a discutat cu 

dl. Ghiorghioni, încă nu se ştia dacă putem discuta cu impresarii artiştilor pentru că nu 
am avut aprobată hotărârea Consiliului local. S-au purtat discuţii cu soliştii, însă nu s-a 
stabilit nimic concret, s-a aşteptat hotărârea de azi.  

Locaţia va rămâne tot în centrul vechi pentru că în piaţa Casei de Cultură 
nu se pot organiza manifestări, deoarece există delimitarea zonei de şantier de acolo. 
Programul manifestărilor urmează a fi stabilit zilele acestea, însă vor participa interpreţi 
cunoscuţi!” 

 
Dl. Gyorfi Jeno: 
„Doresc să întreb dacă aceasta manifestare nu poate avea loc în incinta 

stadionului „Constructorul” contra-cost?” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu, s-ar distruge gazonul.” 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi pentru, 2 abţineri: Răceanu Viorel, 

Demeter Ilie. 
Art.1-3 se aprobă cu 15 voturi pentru, 2 abţineri: Răceanu Viorel, 

Demeter Ilie. 
Art.4 se aprobă cu 16 voturi pentru, o abţinere: Răceanu Viorel. 
.Hotărârea nr.185/2007 se aprobă cu 15 voturi pentru, 2 abţineri: 

Răceanu Viorel, Demeter Ilie 
  

                D-nul Bar Sorin Daniel: 
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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